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نمایندگان مردم در خانه ملت با تاکید بر تعیین تکلیف 
سریع تر تعرفه های درمانی سال آینده، تاکید کردند 
که افزایش تعرفه ها نباید روند غیرمنطقی داشته باشد.
تعیین تکلیف تعرفه های حوزه درمان هر سال چالش 
جدی بین وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
و سازمان های بیمه گر بوده به طوری که هر یک تلاش 
می کنند تا میزان رقم تعرفه ها را به نفع خود تغییر دهند 
تاجایی که تعرفه های سال 95 سه ماه بعد از آغاز سال 
اعلام شد درحالی که طبق قانون باید میزان افزایش 
تعرفه ها در هر سال تا پایان سال قبل تعیین شود.خبر 
افزایش 10 درصدی تعرفه های حوزه درمان در سال 
95، با واکنش های زیادی همراه بود به گونه ای که 
سازمان نظام پزشکی این افزایش را غیرواقعی و به نفع 
بیمه ها دانست اما در نهایت این موضوع در هیئت دولت 
نهایی شد.اکنون کش و قوس ها برای تعیین تعرفه ها 
در سال 96 آغاز شده و برخی نمایندگان مجلس نیز 
معتقدند که افزایش تعرفه های حوزه درمان با توجه به 
بدهی بیمه ها و ورشکستگی آن ها، قابل قبول نیست؛ 
اما عده ای نیز می گویند تعرفه های درمان باید افزایش 
یابد زیرا افزایش نیافتن تعرفه ها مشکلی از وزارت 

بهداشت و بیمه ها رفع نخواهد کرد.

تعرفه های درمان در سال آینده باید افزایش یابد ▪ 
همایون یوسفی، عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس ده��م درب���اره ض��رورت اف��زای��ش تعرفه های 
درمان در سال آینده، با بیان این که طرح موضوعاتی 
مانند منطقی نبودن افزایش تعرفه های درمانی برای 
سال آینده با توجه به بدهی بیمه ها قابل قبول نیست، 
ادام��ه داد: به نظر می رسد متناسب س��ازی تعرفه 
های پزشکی به نفع مردم و سلامت جامعه است.این 

نماینده مردم در مجلس دهم، درباره برخی اظهارات 
مبنی بر این که در شرایطی که دولت و بیمه ها بدهکار 
هستند افزایش تعرفه ها اقدام نادرستی است، تصریح 
کرد: باید متناسب سازی با شرایط موجود را مورد توجه 
قرار داد زیرا نمی توان تعرفه همه خدمات را افزایش 
داد  اما تعرفه های درمان به همان روال قبلی باقی 
بماند.وی یادآور شد: اگر تعرفه های درمان افزایش 
نیابد نظام سلامت آسیب می بیند، در شرایطی که 
سایر بخش ها تحت تاثیر تورم افزایش منابع خواهند 
داشت چنان چه بخش درمان از افزایش تعرفه ها باز 

ماند به نوع ارائه خدمات آسیب می زند.

بیمه ها اکنون ورشکسته هستند ▪ 
حسینعلی شهریاری عضو کمیسیون بهداشت درباره 
چگونگی افزایش تعرفه های حوزه سلامت، گفت: با 
توجه به این که بیمه ها منابع مالی کافی ندارند و هم 
اکنون نیز حدود 8 تا 12 ماه به مراکز درمانی بدهکار 
هستند، با هرگونه افزایش تعرفه ای در حوزه درمان 

مخالف هستم.نماینده مردم زاه��دان در مجلس، 
ادامه داد: بیمارستان ها و پزشکان بیش از هشت 
ماه است که نتوانسته اند مطالباتشان را دریافت کنند 
بنابراین به نظر می رسد هر گونه افزایش در زمینه 

تعرفه های حوزه درمان ضرورتی ندارد.

تعرفه ها امسال افزایش چشمگیری داشت ▪ 
درم��ان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو  پوربافرانی، 
مجلس دهم در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری 
خانه ملت، درباره افزایش تعرفه های حوزه درمان 
در سال 96، افزود: امسال تعرفه های حوزه درمان 
افزایش زیادی داشت درحالی که حتی در ابتدای 
شروع طرح تحول سلامت نیزموافق این میزان از 
افزایش تعرفه ها نبودیم.معتقدیم که باید تعرفه های 
حوزه درمان افزایش منطقی داشته باشد به گونه ای 
که این افزایش بر اساس نرخ تورم شکل گیرد.وی 
یادآور شد: امسال در برخی از حوزه ها افزایش بیش 
از حد انتظار بود اما در بخشی دیگر این افزایش کمتر 
از انتظار بود پس باید با بررسی دقیق، این نکته مهم 
مورد توجه قرار گیرد که در صورت نیاز تعرفه های 
حوزه درمان افزایش یابد.پوربافرانی تاکید کرد: 
بدون شک در صورت افزایش غیرمتعارف تعرفه های 
درمان، نارضایتی مردمی نخستین آسیبی است که 
به حوزه سلامت وارد خواهد شد درحالی که مردم 
باید به نهاد بهداشت و درمان اعتماد داشته باشند. از 
سوی دیگر هنوز هم افرادی هستند که تحت پوشش 
هیچ بیمه ای نیستند و ممکن است این افزایش 
غیرمنطقی تعرفه ها باعث شود که این افراد از حضور 
در مراکز درمانی باز مانند.او  با بیان این که هم اکنون 
طرح تحول سلامت در حوزه خدمات بستری است 
و مشمول خدمات سرپایی نیست، گفت: همچنین 
ما هنوز در برخی بخش ها مانند بیماری های خاص 
مشکل داری��م اگ��ر تعرفه ها به شکل غیرمنطقی 

افزایش یابد این مشکلات دو چندان خواهد شد.

9اجتماعی
ایلنا- نایب رئیس فراکسیون اصلاح طلبان شورای شهر تهران از موافقت اعضای شورای شهر با استعفای مسجد جامعی دیگر عضو این شورا خبر 
داد وگفت: به احتمال زیاد  این موضوع در جلسه علنی روز سه شنبه شورا بررس��ی خواهد شد.سالاری گفت: جایگاه پیشنهادی به ایشان از طرف 
رئیس جمهور  به عنوان رئیس کتابخانه ملی بسیار خوب است و حضور ایشان در این مجموعه می تواند موجب ارتقای اقدامات فرهنگی در کشور شود.

 کوچ مسجدجامعی از شورای شهر
 به کتابخانه ملی 
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دریچه

ازاسباب بازی های ایرانی تا مرد عنکبوتی 
و عروسک باربی

خبر این است: ششمین نمایشگاه بازی و اسباب بازی 
ایرانی اسلامی دی��روز در کانون پ��رورش فکری  تهران 
افتتاح شد.حرف من این است: بهتر نبود زودتر کودکانمان 
را با اسباب بازی های ایرانی اسلامی آشنا می کردیم؟ 
قبل از این که لباس بتمن بپوشند، ادای مرد عنکبوتی را 
درآورند،عاشق باب اسفنجی شوند، خواب عروسک باربی 
را ببینند و در دفترهایی مشق بنویسند که با قهرمان های 

پوشالی خارجی نقش برجسته شده است.

خواندنی های رسانه ها

...دستچین

 
...جریمه

جریمه 10 هزار تومانی موتورسیکلت های با بار غیرمتعارف 

برابر با ماده 168 آیین نامه راهور ، حمل مسافر و بار با موتور ممنوع 
شده و  این حمل صرفاً باید براساس ظرفیت مجاز موتورسیکلت انجام 
شود که در غیر این صورت متخلفان 10 هزار تومان جریمه می شوند. 
سرهنگ داوود قاسمیان، رئیس پلیس ترافیک شهری، گفت: این هزینه 
در راه های روستایی پنج هزار تومان است همچنین راکبان تا زمانی که 

بار مذکور را تخلیه نکنند اجازه ادامه مسیر ندارند.

 
...درمان

ایجاد 5 هزار تخت دیالیز جدید در کشور

 مشاور اقتصادی وزیر بهداشت با بیان این که اکنون حدود سه هزار و 
800 تخت دیالیز در بخش دولتی وجود دارد، افزود: با سرمایه گذاری 
هزار میلیارد تومانی بخش خصوصی تا 18 ماه آینده پنج هزار تخت 
دیالیز جدید به رایگان در اختیار این بیماران قرار می گیرد. رئیسیون 
در گفت وگو با ایرنا افزود: بیش از 50 درصد این تخت ها فرسوده اند و 

شرکت های خصوصی موظف اند این تخت ها را نوسازی کنند.

 
...بانوان

توسعه همکاری تهران - ورشو در حوزه زنان

معاون رئیس جمهور در امور زنان در دیدار با آنا ماریا آندرس وزیر و نماینده 
نخست وزیر لهستان گفت: افزایش همکاری ها بین دو کشور ایران و 
لهستان به توسعه همه جانبه کمک می کند و انتظار است بخشی از این 
روابط به حوزه زنان نیز توجه داشته باشد. مولاوردی افزود: راه اندازی 
دفتر تجاری لهستان در ایران، می تواند به توسعه تجارت کمک کند، البته 

باید در ترکیب هیئت تجاری به حضور بانوان توجه ویژه ای شود.

روباه در سرمای چالدران یخ زد

سرمای ای��ن روزه��ای 
زمستان گاهی حیات 
وح���ش را ب��ا ش��رای��ط 
خاص مواجه می کند. 
چ��ن��ان چ��ه در عکس 
م���ی ب��ی��ن��ی��د روب��اه��ی 
بر اث��ر ش��دت سرما در 
محدوده شهرستان چالدران آذربایجان غربی یخ بسته و 

به مجسمه تبدیل شده است.

 بیرون آوردن توده مو از پاکت شیر

محصول  مشتری  یک 
لبنی در بری انگلستان 
ک���ه م��ش��غ��ول درس���ت 
ک���ردن ق��ه��وه صبحانه 
خود بود، در شیری که 
خریده ب��ود، یک توده 
مو پیدا کرد. این مشتری با عکسی که از این مو و محصول 
خریداری شده گرفت و در صفحه شخصی خود در فیس بوک 
به اشتراک گذاشت، از مسئولان این شرکت لبنی که مو از 
محصولشان پیدا شده بود، توضیحات قانع کننده خواست.

رئیس شورای اسلامی شهر تهران در نامه ای از ریاست جمهور 
خواست به منظور بررسی راهکارهای ایجاد مدیریت یکپارچه، بهبود 
حمل و نقل عمومی و کاهش آلودگی هوا یکی از جلسات شورا، با 
حضور رئیس جمهور و برخی وزیران دولت برگزار شود.  چمران 
در این نامه با اشاره به اهمیت و جایگاه کلان شهر تهران به عنوان 
پایتخت و نماد ملی کشور و ام القرای اسلامی، یادآور شده است: 
شهر تهران نیاز به تدابیر و اقدامات ویژه برای ارتقا و بهبود کمی و 
کیفی شرایط محیطی و زیست شهری و مقابله با مشکلاتی همچون 
حمل و نقل، ترافیک و آلودگی هوا دارد.چمران همچنین در این 
نامه تاکید کرده است: اقدامات اصولی و مبنایی برای کنترل یا 
کاهش این مشکلات، مستلزم همکاری و هماهنگی همه جانبه 
نهادها و دستگاه های اجرایی کشور و مجموعه مدیریت شهری با 
رویکرد فراسازمانی و اتخاذ تصمیم در سطوح عالی کشور است .به 
گزارش اداره کل ارتباطات و بین الملل شورای اسلامی شهر تهران، 
وی پیشنهاد داده است: یکی از جلسات شورای اسلامی شهر تهران 
در معیت شهردار تهران، در حضور حضرت عالی به عنوان عالی ترین 
مقام اجرایی کشور و وزیران کشور، راه و شهرسازی و رئیس سازمان 
برنامه و بودجه تشکیل شود و راهکارهای مدیریت یکپارچه و تعامل 
هر چه بیشتر بین دولت و مجموعه مدیریت شهری در حوزه های 
و  حمل  بهبود  قبیل  از  مختلف 
نقل، کاهش آل��ودگ��ی ه��وا، 
ارائه تسهیلات و ساماندهی 
بافت فرسوده شهر تهران 
و سایر موضوعات مرتبط 

بررسی شود.

درخواست چمران از روحانی برای 
حل بحران آلودگی هوای پایتخت

تعیین تعرفه های درمان 9۶ در هاله ای از ابهام

آیا افزایش تعرفه ها در سال9۶ ضروری است؟
مرخصی زایمان برای پدران شاغل در 

بخش های دولتی است نه غیردولتی

خراسان- نمایندگان مردم در خانه ملت با مرخصی زایمان 
دو هفته ای پدران شاغل در بخش های دولتی و عمومی غیر 
دولتی موافقت کرده اند. نمایندگان در جلسه یک شنبه 
مجلس در جریان بررسی مواد ارجاعی لایحه برنامه ششم 
توسعه کل کشور با ماده 118 این لایحه با 136 رأی موافق، 
36رأی مخالف و دو رأی ممتنع از مجموع 206 نماینده حاضر 
موافقت کردند. در بند )ب( ماده  118 این لایحه آمده است: 
از تاریخ تصویب این قانون کلیه مردان شاغل در بخش های 
دولتی و عمومی غیردولتی که صاحب فرزند می شوند از 
دو هفته مرخصی اجباری)تشویقی( برخوردار می شوند.

شناسایی550هزار نفر مبتلا به سرطان سینه 
در کشور طی 2 سال 

ایرنا- مسئول کمپین کشوری مبارزه با سونامی سرطان 
سینه با بیان این که در دنیا هر 45 دقیقه یک نفر به سرطان 
سینه مبتلا می شود، افزود: سال گذشته 450 هزار نفر مبتلا 
به این بیماری در ایران شناسایی شده اند و امسال نیز 100 
هزار مورد جدید به این افراد اضافه شده است. افسانه اقبال نیا 
افزود: پیشگیری از این بیماری می تواند بسیاری از مشکلات 
و تبعات اجتماعی آن را برطرف کند و لازمه مقابله با آن ، ارائه 
آموزش های پیشگیری از ابتلای مردان و زنان به این سرطان 

است چرا که مردان نیز ممکن است به آن مبتلا شوند.

تولید نخستین تایر سبز در کشور

مدیرعامل شرکت کویر تایر از تولید نخستین تایرسبز در 
کشور خبر داد. سید محمد حسین زینلی در آستانه روز 
هوای پاک اظهار کرد: شرکت کویر تایر برای نخستین بار 
در کشور با استفاده از مهندسی معکوس و نرم افزارهای 
 Green( شبیه ساز پیشرفته اقدام به طراحی و تولید تایر سبز
Tire ( کرده است.زینلی افزود: تایر سبز 10 درصد وزن 
کمتر، 2.5 درصد مصرف سوخت پایین تر، 12 تا 16 درصد 
مقاومت غلتشی کمتر و 20 درصد فرسایش کمتر یا به مفهوم 

دیگر طول عمر بیشتری نسبت به سایر تایرها دارد.

۷۳0 میلیارد تومان کسری بودجه یارانه 
تغذیه دانشجویی

ایلنا- ذوالفقار یزدانمهر، رئیس صندوق رفاه دانشجویان 
وزارت علوم گفت: اعتبار س��الان��ه ب��رای ی��اران��ه تغذیه 
دانشجویان، 1200میلیارد تومان است، اما دولت 4۷0 
میلیارد تومان پرداخت کرده و برای تامین این کسری با 

مشکل مواجه هستیم.

٩٥٣١٠٤٦٩


